
 

Toplumsal Katkı Faaliyetleri İzleme Formu  

Etkinlik Adı YENİÇAĞA ARAŞTIRMALARI VE HALK 

KÜLTÜRÜ SEMPOZYUMU 

Etkinliği Gerçekleştiren Birim BAMER, Yeniçağa Meslek Yüksekokulu, 

Yeniçağa Belediyesi, Yeniçağa İlçe Milli Eğitim 

Müdürlüğü, Yeniçağa İlçe Halk Eğitim Merkezi, 

Yeniçağa Kalkınma Derneği Temsilcileri, Bolu 

Abant İzzet Baysal Üniversitesi Basın ve Halkla 

İlişkiler Müdürlüğü 

Etkinliği Gerçekleştiren Sorumlular Recai ÇAĞLAR, Dr. Öğr. Üyesi Azize YASA, 

Dr. Öğr. Üyesi Bahattin ÖZTOPRAK, Prof. Dr. 

Selami ÖZSOY, Prof. Dr. Adnan ALTUN, Doç. 

Dr. Mehmet SÜME, Doç. Dr. Erhan ÇAPRAZ, 

Doç. Dr. Uğur SOYKAN, Dr. Veli BAŞARAN, 

İsmail ÖZBAKAN, İdris KELEŞ, Fatih PEKER, 

Nimet ÇELEBİ, Mustafa ERDOĞAN 

Etkinliğin Gerçekleştirilme Tarihi ve Yeri 16-17 KASIM 2024, Yeniçağa 

Etkinliğin içeriği ve sonuçları  

 

Bolu Abant İzzet Baysal Üniversitesi Rektörlüğüne bağlı olarak kurulan Bolu Halk Kültürünü 

Araştırma ve Uygulama Merkezi BAMER, Bolu’nun halk kültürü unsurlarını korumak, tanıtmak ve 

gelecek nesillere iletmek; Bolu ve çevresine ait tarihi, kültürel ve edebi kaynakları yayımlayarak 

kültürümüze hizmet etmek görevini üstlenmiştir. Bu konuda bir farkındalık yaratmak, kültürel 

değerlerimizi ve doğal zenginliklerimizi halkımıza ve özellikle kendi öz kültürlerinden uzaklaşan, 

ona yabancılaşan gençlerimize tanıtmak, sevdirmek, bunların korunması, yaşatılması ve gelecek 

kuşaklara aktarılması konusundaki hassasiyeti artırmak için çalışmalar yapmakta, yapılan çalışmalara 

destek vermektedir. Bu çerçevede 2018 yılından itibaren Bolu’nun Seben, Mudurnu, Kıbrıscık, 

Göynük ve Gerede ilçelerini farklı yönleri ile ele alan Sempozyumlar ve yine bu Sempozyumlar 

kapsamında söz konusu ilçeler ile ilgili özel konuları değerlendiren çalıştaylar düzenlenmiştir. 2024 

yılında ise Dörtdivan ve Yeniçağa sempozyumlarının gerçekleştirilmesi planlanmıştır. Başlangıçta 

birlikte yapılması planlanan sempozyumlar için ilk olarak 12.01.2024 tarihinde ilçelerin belediye 

başkanları ve kaymakamları ziyaret edilmiş, ardından 21.02.2024 tarihinde Yeniçağa Meslek Yüksek 

Okulunda Yeniçağa ve Dörtdivan Sempozyumları 1. Paydaş Danışma Kurulu Toplantısı yapışmış, 

06.03.2024 tarihinde gerçekleştirilen 2. Paydaş Danışma Kurulu Toplantısından sonra 

Sempozyumların ayrı ayrı yapılmasına karar verilmiştir. 20.03.2024 tarihinde Dörtdivan ve Yeniçağa 

Kaymakamları Rektörümüzü ziyaret etmişler ve Sempozyumun ayrı ayrı yapılması kararı 

netleşmiştir. Daha sonra her iki ilçe için de ayrı ayrı paydaş düzenleme kurulu toplantıları 

düzenlenmiştir. Bu amaçla ilk olarak paydaş danışma kurulunun katılımı ile 08.07.2024 tarihinde 

Yeniçağa Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi Toplantı Salonunda sempozyumun planlanmasına ilişkin 

bir toplantı gerçekleştirilmiştir. Ardından 30.10.2024 tarihinde BAİBÜ Rektörlüğü Senato Salonunda 

Rektör Prof. Dr. Mustafa Alişarlı başkanlığında her iki sempozyum için de ortak bir paydaş danışma 

kurulu toplantısı yapılmıştır. (Kanıt: 1-Sempozyum tarihi konusunda Yeniçağa Belediyesine yazılan 

yazı, 2-paydaş danışma kurulu toplantı tutanağı, 3-paydaş danışma kurulu toplantı tutanağı).  

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Etkinlik haber bağlantısı:  

https://ajanda.ibu.edu.tr/yenicaga-arastirmalari-ve-halk-kulturu-sempozyumu/ 

 

https://ajanda.ibu.edu.tr/yenicaga-arastirmalari-ve-halk-kulturu-sempozyumu-2/ 

 

http://www.yenicaga.gov.tr/yenicaga-arastirmalari-ve-halk-kulturu-sempozyumu 

 

 

 

 

https://ajanda.ibu.edu.tr/yenicaga-arastirmalari-ve-halk-kulturu-sempozyumu/
https://ajanda.ibu.edu.tr/yenicaga-arastirmalari-ve-halk-kulturu-sempozyumu-2/
http://www.yenicaga.gov.tr/yenicaga-arastirmalari-ve-halk-kulturu-sempozyumu


 

 

  

 

 

 



 

 

Etkinliğin sonunda yapılan “Etkinlik Geribildirim Anketi” sonuçları  

 
Sempozyum boyunca Yeniçağa Halk Kültürünü yansıtacak çeşitli atölyeler gerçekleştirilmiştir. 

Katılımcılardan anket yolu ile geri bildirim alınmıştır. 

 

 
 

 



 

 

 



 
 

Katılımcılardan alınan geri bildirimlere göre katılımcıların %84’ünün iletişim ve bilgilendirme 

sürecini, %72’sinin konaklama planlamasını ve uygunluğunu,  açılış programını, %82’sinin 

çalıştayları, %90’ının sergileri, %92’sinin atölyeleri, %87’sinin canlı performansları ve sosyal 

programı, %84’ünün bildirileri, %85’inin yönlendirme ve ilgiyi, %77’sinin gezileri, %76’sının 

yemekleri, %75’inin ara ikramları, %70’inin hediyeleri, %82’isinin tanıtım ve görünürlüğü, 

%79’unun fiziki ve teknik altyapıyı, %87’sinin zaman yönetimini yeterli/tamamen yeterli bulduğu 

belirlenmiştir. 

 

Katılımcıların çoğu sempozyumu faydalı bulmuş ve bölgenin tanıtımına, sosyal ve kültürel gelişimine 

katkı sağladığını belirtmiştir. Bununla birlikte, bazı katılımcılar organizasyonun geliştirilmesi ve daha 

fazla tanıtım yapılması gerektiğini dile getirmiştir. 

 

Büyük bir çoğunluk programdaki tüm etkinlikleri faydalı bulmuş ve çıkarmaya gerek olmadığını 

söylemiştir. Ancak bazı katılımcılar, belediye tarafından organize edilen etkinliklerin yeterince planlı 

olmadığını ve açılış programının profesyonel ellere bırakılması gerektiğini belirtmiştir. 

 

Göl kenarında etkinlikler, spor aktiviteleri, sergiler, halk oyunları ve gastronomi ile ilgili atölyelerin 

eklenmesi önerilmiştir. Ayrıca, Yeniçağa'nın turistik potansiyelini ortaya çıkaracak etkinliklerin 

düzenlenmesi gerektiği ifade edilmiştir. 

 

Katılımcılara göre sempozyumun en dikkat çekici unsurlarından biri Yeniçağa Gölü, Şair Dertli ve 

ilçenin tarihsel mirası olmuştur. Bunun yanı sıra sergiler, folklor etkinlikleri ve atölye çalışmaları da 

ön plana çıkmıştır. 

 

Turizm, sanayi, lojistik ve eğitim alanlarında gelişimin gerekliliği vurgulanmıştır. Ayrıca, bölgenin 

tanıtımının artırılması ve öğrenciler için daha fazla sosyal ve sportif alanlar oluşturulması gerektiği 

belirtilmiştir. 

 

Genel olarak olumlu geri bildirimler alınmış olsa da belediyenin organizasyonu sahiplenme 

konusunda daha etkin olması gerektiği belirtilmiştir. Bazı sponsor firmalara yeterli teşekkür 

edilmediği de dile getirilmiştir. 

 



Bazı çalıştayların katılımcılar açısından verimli geçtiği ancak süre sınırının daha iyi planlanması 

gerektiği belirtilmiştir. Atölyelerin yeterli ve ilgi çekici olduğu, ancak bazı uygulamaya dayalı 

atölyelerin süre ve malzeme yetersizliği nedeniyle sınırlı kaldığı belirtilmiştir.  

 

Kültürel mirası tanıtan sergiler ilgi çekmiş, ancak daha geniş kitlelere duyurulması gerektiği ifade 

edilmiştir. Canlı performansların beğenildiği ancak bazı etkinliklerin bölgeye ait olmadığının ifade 

edildiği belirtilmiştir.  

 

Genel olarak yüksek memnuniyet belirtilmiş aynı zamanda gezilerin ve sosyal etkinliklerin yetersiz 

kaldığı, bazı lojistik eksikliklerin giderilmesi gerektiği belirtilmiştir. Bazı öğrenciler ve misafirler için 

yemeklerin yetersiz kalmasına karşın yemeklerin güzel ve kaliteli olduğu belirtilmiştir.  

 

Konaklamanın genel olarak yeterli olduğu, ancak organizasyon sürecinde bazı aksaklıkların yaşandığı 

ifade edilmiştir. Yeniçağa Sempozyumu'nun faydalı geçtiği ancak organizasyon, tanıtım ve lojistik 

planlamanın geliştirilmesi gerektiği belirtilmiştir. 

 

Etkinliğin Birleşmiş Milletler Sürdürülebilir Kalkınma Hedefleriyle (17 hedef) ilişkisini 

kurunuz.  

☐ 1. Yoksulluğa Son   

☐ 2. Açlığa Son   

☐ 3. Sağlıklı Bireyler   

☐ 4. Nitelikli Eğitim   

☐ 5. Toplumsal Cinsiyet Eşitliği   

☐ 6. Temiz Su ve Sanitasyon   

☐ 7. Erişilebilir ve Temiz Enerji   

☐ 8. İnsana Yakışır İş ve Ekonomik Büyüme   

☐ 9. Sanayi, Yenilikçilik ve Altyapı   

☐ 10. Eşitsizliklerin Azaltılması   

x☐ 11. Sürdürülebilir Şehirler ve Topluluklar   

☐ 12. Sorumlu Üretim ve Tüketim   

☐ 13. İklim Eylemi   

☐ 14. Sudaki Yaşam   

☐ 15. Karasal Yaşam   

☐ 16. Barış, Adalet ve Güçlü Kurumlar   

☐ 17. Hedefler İçin Ortaklıklar   

 

Etkinlik sonrası yapılması önerilen/planlanan faaliyetler 

 

Geri bildirimler doğrultusunda genel olarak sempozyumun faydalı ve verimli geçtiği anlaşılmaktadır.  

Ancak çeşitli konulardaki az sayıda eleştiri dikkate alınacak, bundan sonraki sempozyumlar için 

planlama yapılırken göz önünde bulundurulacaktır. Sempozyum temaları önceden belirlenmekte 

ancak gelen konu önerileri de bu konuda belirleyici olmaktadır. O yüzden eksiklik gibi görülen bazı 

konularda başvuru olmadığı anlaşılmaktadır. 

 

Sempozyumun duyurulması konusunda olduğu belirtilen eksikliklerin giderilmesi yönünde bazı 

kararlar alınmış o doğrultuda duyurunun belediyelerin, kaymakamlıkların ve çeşitli kamu kurum ve 

kuruluşlarının web sayfalarından da duyurulması istenmiştir. 

 

Yemek ve konaklama konusunda görülen aksaklıklar Belediyelerden kaynaklanmıştır. Ancak bundan 

sonra yapılacak Sempozyumda Belediye bu konuda uyarılmış yemek ve konaklama konusunda 

çıkabilecek her türlü aksaklığa karşı önceden tedbirler alınması istenmiştir. 

 

Halkın daha geniş katılımının sağlanması yine Belediyelerin iyi duyuru yapması ve halkın katılımını 

kolaylaştıracak tedbirler alması ile bağlantılı olarak gelişmektedir. Bu sebeple yine belediyelerin 

konuya dikkati çekilecektir.  

 

Sempozyumun sürekliliğini sağlamak için planlı çalışmalar yapılmakta, Sempozyum sırasında 

gerçekleştirilen atölye çalışmalarının bir kısmı farklı zamanlarda farklı kesimler için 

tekrarlanmaktadır. 

 


